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Protokols Nr. 10/24  

2024.gada 4.decembrī 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltenē  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Vada: Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padome)  priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš 

Piedalās: Padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Velga Mālkalne, Elīna Kubuliņa - Vilne, Jānis Mālkalns 

Darba kārtībā: 

 
1. Valsts svētku nedēļas apkopojums.  
2. Informācija par aizvadīto forumu: “Iedzīvotāju padomes: kopienas balss un palīgs pašvaldības izaugsmei.” 
3. Diskusija par Smiltenes novada Iedzīvotāju padomju tikšanos.  
4. Iedzīvotāju izrādītais satraukums par Dārza iela 2, Smiltene uzņēmējdarbības maiņu un vai ir iespējams 

noteikt, kādus uzņēmumus un kur drīkst atvērt.  
5. 2024. gadā paveikto darbu apskats.  
6. 2025. gadā veicamie darbi.  
7. Smiltenes pilsētas iedzīvotāju padomes logo izvēles balsojums.  
8. Dažādi 

 

Sēdes gaita: 

1. K.Kalniņš informē, ka par valsts svētku nedēļas pasākumiem Smiltenē ir dzirdētas pozitīvas 

atsauksmes. Cilvēki izjutuši svētku sajūtu. V.Mālkalne ir apkopojusi pēc svētkiem Iedzīvotāju padomes 

FB kontā īstenotās aptaujas rezultātus. Tie parāda, ka no piedāvātājām izvēlēm pasākumu 

apmeklējumam Smiltenē lielākā daļa cilvēku apmeklējuši sveču akciju “Mana spēka zīme” Vecajā 

parkā. Par idejām, ko smiltenieši vēlētos piedzīvot Smiltenē 18.novembrī izskan – pasākums ārtelpā, ar 

koncertu, ar iespēju pašiem iesaistīties, būt kopā ar ģimeni, izvērst gaismas pastaigu. Aptaujas dati 

pievienoti pielikumā. V.Mālkalne informē, ka ar Smiltenes Kultūras centra vadītāju ir pārrunātas idejas 

2025.gada valsts svētku atzīmēšanai pilsētā, ņemot vērā gan aptaujas rezultātus, gan to, ka nākošais 

gads būs Smiltenes 105. jubilejas gads. Šai sakarā 13.decembrī tiek organizēta tikšanās ar Smiltenes 

iestāžu pārstāvjiem, lai apzinātu iespējas un idejas gada laikā svinēt pilsētas jubileju. Uzaicināta ir arī 

Iedzīvotāju padome. Tikšanās – 13.12.2024. plkst. 9.00 Smiltenes Kultūras centrā. 

2. K.Kalniņš īsi informē par 22.novembrī notikušo Latvijas Iedzīvotāju padomju forumu. Galvenās 

atziņas: 

 - novada Iedzīvotāju padomju foruma organizēšana. Tas varētu tikt organizēts 2025.gada martā. 

- atbalsta sniegšana tām novada Iedzīvotāju padomēm, kuru darbība vēl nav tik aktīva. 

K.Kalniņš kā īstenojamu iespēju mūsu darbībā saredz “Ideju bankas” formāta ieviešanu. 

3. Kā augstāk minēts, Smiltenes novada Iedzīvotāju padomju forums varētu tikt organizēts nākošā gada 

martā. Lai to organizētu, jāsaprot, kāds ir foruma mērķis un tā darbības rezultātā sasniedzamais 

rezultāts. Padomei jābūt gatavai iesaistīties. Pašreiz novadā padomēs ir 71 pārstāvis, forumā piedalītos 

pašvaldības speciālisti, arī deputāti. Izskan diskusija, ka februāri un pavasarī sāksies jauno pašvaldības 

vēlēšanu pirmsvēlēšanu aktivitātes un tas jāņem vērā veidojot sadarbību ar esošajiem deputātiem. 
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4. K.Kalniņš informē par noskaidroto uz bažām par uzņēmējdarbību Dārza ielas 2 ēkā  (pagrabiņš zem 

bijušās grāmatnīcas), kas ir privātīpašums. Pašreiz interesi tur iekārtot biroju izrāda uzņēmums, kas 

nodarbojas ar kapu pieminekļu izgatavošanu. Pašvaldības funkcija ir uzņēmējdarbības veicināšana. 

Rosina iedzīvotājus arī atbalstīt vietējos uzņēmējus un viņu centienus attīstīt uzņēmējdarbību. Kā arī 

uzņēmējiem būtu jāveido sadarbība ar iedzīvotājiem, informējot iedzīvotājus, lai mazinātu pārspīlējumu 

un negatīvas informācijas izplatīšanos. 

5. Īsi tiek pārskatīti padomes 2024.gadā paveiktie darbi – 18.07.24. puķu stādīšanas akcija pie Piena steķa, 

20.07.24. Pilsētas svētku laikā organizētā iedzīvotāju domu un viedokļu noskaidrošana; organizētās 

tikšanās ar pašvaldības speciālistiem – M.Ulānu, I.Veismani par pilsētas attīstības projektiem un 

Jāņukalna kultūras norišu vietas atjaunošanas iespējām, ar L.Vilciņu par jauniešu organizēšanu novadā 

un Smiltenē, ar Smiltenes KC vadītāju E.Dzvinko par aktualitātēm un problēmām kultūras norišu 

organizēšanā Smiltenē. Padome ir viens no sadarbības partneriem uzsāktajā Jāņukalna atjaunošanā, 

organizējot talku 9.11.24. un turpmākajās aktivitātēs. Padome ir sagatavojusi iesniegumu par jautājuma 

izskatīšanu domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgajā komitejā 12.11.24. (18.novembra 

atzīmēšana Smiltenē), izveidojusi aptauju par šiem jautājumiem un ieguvusi cilvēku viedokļus, kas 

noder, plānojot 2025.gada aktivitātes. Iedzīvotāju padomes pārstāvji ir aicināti iekļauties Smiltenes 

novada delegācijās uz citiem novadiem vai Rīgu (Forums), pārstāvot mūsu padomes pieredzi un 

viedokli. 

Rezumējot tiek secināts, ka ir paveikts vairāk, kā sākotnēji plānots. 

6. 2025.gadā veicamie darbi – jaunās iestādes Smiltenes saimniecības pārvaldes iepazīšana, regulāra 

sadarbība ar tās specialistiem; turpināt plānot tikšanās ar pašvaldības speciālistiem un iestāžu 

vadītājiem, aicinot tajās iesaistīties pilsētniekus; Jāņukalna atjaunošanas aktivitātes; Ideju bankas 

īstenošana; Smiltenes 105 gadu jubilejas gada aktivitāšu kopīga plānošana un iesaistīšanās tajās; 

pašvaldību vēlēšanas un padomes aktīva iesaiste palīdzot pilsētniekiem iepazīties ar partiju 

programmām un deputātu kandidātiem. 

7. E.Kubuliņa – Vilne iepazīstina Padomi ar izveidoto logo variantiem, kur ņemts vērā mūsu padomes 

būtības izpratne – tilts kas vieno, kas saved kopā iedzīvotājus, pašvaldību un idejas. Notiek balsošana: 

1.variants – 1 balss (iepriekš iesūtīta); 

2., 3., 4., 5., 6., 7., 8. varianti – nav balsu; 

9.variants – 5 balsis. 

Ar balsošanu ir pieņemts padomes logo 9.variants. To turpmāk varam izmantot vizuālajos materiālos, 

pārstāvot un identificējot ar Smiltenes pilsētas iedzīvotāju padomi. 

8. K.Kalniņš informē par padarīto Jāņukalna atjaunošanas darbos, kopš  pēdējās tikšanās reizes – ir 

noslēgts sadarbības līgums ar nodibinājumu “Alūksnes un Apes novadu fonds”, kā atbildība un 

pienākums ir koordinēt ziedojumu vākšanu. Ir panākta vienošanās, ka fonds Smiltenē izvietos 

ziedojumu kastītes, viena no tām- Smiltenes Kultūras centrā, par parējām vietām Smiltenē vēl notiks 

sarunas (ar “LAM” īpašnieku un veikala “Maxima” vadītāju). Varbūt vēl ir vietas, kur izvietot kastītes? 

11.12.24. tiks organizēta sabiedriskās apspriešanas sanāksme par koku ciršanu Jāņukalnā skatītāju zonā. 

Tā notiks plkst.17.30 Pils ielā 2, sanāksmju telpā. Esam aicināti tajā piedalīties, kā arī izteikt savu 

viedokli ar aptaujas palīdzību un aicināt pilsētniekus to darīt. Kopumā sabiedriskā apspriešana šajā 

jautājumā notiks no 3.decembra līdz 2.janvārim. 

K.Kalniņš informē, ka ir saņemta ziņa no izpilddirektora jautājumā par Smiltenes Ev.luteriskās baznīcas 

fonda pārņemšanu. Fonds savus mērķus ir izpildījis, tāpēc ir jāpieņem lēmums par tā turpmāko darbību, 
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vai jālikvidē, vai kāda organizācija to pārņem, maina statūtus un turpina darbību. Padome atzīst, ka tā 

fondu nepārņems kā daļu no iedzīvotāju padomes pienākumiem.  

Sēdē pieņemtie lēmumi: 

- Iesaistīties un aicināt iedzīvotājus piedalīties sabiedriskajā apspriešanā par  koku ciršanu Jāņukalna 

teritorijā 11.decembrī, kā arī sūtot savus priekšlikums. 

- Piedalīties 13.12.24. Smiltenes Kultūras centra organizētajā sanāksmē par Smiltenes 105. gada 

pasākumiem. Sanāksmes laiks – 13.12.24., plkst.9.00 Smiltenes Kultūras centrs, 2.stāva sanāksmju telpa. 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2025.gada 15.janvārī, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

Sēde tiek slēgta plkst.19.20 

 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 


